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Eladó Téglalakás, 52 m2, Kaposvár
27 499 000 Ft ( ~71 211 € )

Eladó egy gyönyörűen átalakitott fiatalos téglalakás Kaposváron.

Adatlap sorszáma: #696900304

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1981

Felújítás éve: 2019

Kilátás: Utcára

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: E

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó Kaposvár belvárosában egy igényesen átalakított és részben felújított 52

m2- es téglalakás erkéllyel! Falazata szigetelt, nyílászárói minőségi fából

készültek több rétegben szigeteltek. A meseszép lakás a 4.

emeleten található, lift nem áll rendelkezésre. Belépve egy tágas és világos

nappaliba találjuk magunkat, ami egy kis étkezőt is kényelmesen kiszolgál igény

szerint. Innen léphetünk ki a közel öt négyzetméteres erkélyre, ahol esténként

ejtőzhetünk és megcsodálhatjuk a naplementét. Jobbra található a nyitott

konyha egy étkezőpulttal kibővítve. Kellemes méretű fürdő a következő,

amibe kádat találunk és a mosógépnek is jut elegendő hely. Mellékhelyiség

elkülönítve, a bejárat mellett található. Tolóajtón át jutunk be a szobába, ami

szintén bőséges hely kínálattal rendelkezik. Az ingatlant gázkonvektorok

melegítik, a meleg vizet egy új Bosch készülék biztosítja. Villany hálózat teljes

cseréje 5 éve megtörtént, illetve a központi kéményt is cserélték abban az

évben. Az épület tetőszigetelését teljes egészében a tavalyi évben fejezték be.

Saját zárható tároló tartozik a lakáshoz, ahol kényelmesen elfér egy kerékpár,

egy roller, vagy akár egy robogó is. Azoknak a személyeknek ajánlanám ezt az

ingatlant, akiket nem zavar néhány lépcsőfok, viszont szívesen laknának egy

ilyen fiatalos lakásban, a város szívétől néhány lépésnyire. Közelben bolt,

buszmegálló és minden, ami a hétköznapokban szükséges lehet, megtalálható

pár perces gyalogos távolságon belül.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!  

    

Zu verkaufen im Zentrum von Kaposvár eine geschmackvoll umgebaute und

teilweise renovierte 52 m2 Ziegelwohnung mit Balkon! Das Mauerwerk ist

isoliert, die Fenster sind aus hochwertigem Holz, in mehreren Schichten isoliert.

Die fabelhafte Wohnung befindet sich im 4. Stock, kein Aufzug vorhanden. Beim

Betreten finden Sie sich in einem geräumigen und hellen Wohnzimmer wieder,

das auf Wunsch auch bequem als kleines Esszimmer genutzt werden kann. Von

hier aus gelangen Sie auf den fast fünf Quadratmeter großen Balkon, auf dem

Sie abends entspannen und den Sonnenuntergang bewundern können. Auf der

rechten Seite befindet sich die offene Küche mit einem Essbereich. Daneben

befindet sich ein schönes, großes Badezimmer mit Badewanne und Platz für eine

Waschmaschine. Ein Nebenzimmer befindet sich neben dem Eingang. Durch

eine Schiebetür gelangt man in das Schlafzimmer, das ebenfalls über viel Platz

verfügt. Das Haus wird mit Gaskonvektoren beheizt und die

Warmwasserbereitung erfolgt über ein neues Bosch-Gerät. Das Stromnetz wurde

vor 5 Jahren komplett erneuert und der zentrale Schornstein wurde im selben

Jahr ersetzt. Die Dachisolierung des Gebäudes wurde im letzten Jahr vollständig

abgeschlossen. Die Wohnung verfügt über einen eigenen abschließbaren

Abstellraum, in dem ein Fahrrad, ein Motorroller oder sogar ein Scooter

untergebracht werden kann. Ich würde diese Wohnung Leuten empfehlen, die

sich nicht an ein paar Stufen stören, sondern in einer so jugendlichen Wohnung

leben möchten, die nur ein paar Schritte vom Herzen der Stadt entfernt ist.

Geschäfte, Bushaltestellen und alles, was man zum täglichen Leben braucht,

sind in wenigen Minuten zu Fuß erreichbar.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie uns an, um weitere Informationen

zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an unsere Home Manager-Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete Angebot auswählen!

 

For sale in the center of Kaposvár a tastefully converted and partially renovated

52 m2 brick apartment with balcony! The masonry is insulated, the windows are

made of quality wood, insulated in several layers. The fabulous apartment is

located on the 4th floor, no elevator available. Upon entering, you will find

yourself in a spacious and bright living room, which can also comfortably serve a

small dining room on request. From here you can step out onto the balcony of

almost five square metres, where you can relax in the evenings and admire the

sunset. To the right is the open kitchen with a dining area. A nice sized

bathroom is next, with a bathtub and enough space for a washing machine. An

adjoining room is located off the entrance. A sliding door leads into the bedroom,

which also has ample space. The property is heated by gas convectors and hot

water is provided by a new Bosch appliance. The mains electricity was

completely replaced 5 years ago and the central chimney was replaced in the

same year. The roof insulation of the building was fully completed last year. The

apartment has its own lockable storage room, where a bicycle, a scooter or even

a scooter can be stored. I would recommend this property to people who are not

bothered by a few steps but would like to live in such a youthful apartment, just

a few steps from the heart of the city. Nearby shops, bus stops and everything

you might need for everyday life can be found within a few minutes walking

distance.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact our

Home Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!


